
  

 
 

Jegyzőkönyv 
az IIA Hungary Elnökségi üléséről 
 
Időpont: 2010.  Augusztus 26. 8.00-10.00. 

Helyszín: 1056 Budapest, Szabadság tér 5-6., 5. em. 512.  tárgyaló 

 
Tagok és résztvevők:  
Mátyás Sándor – Elnök 
Dr. Galambos Péter – Elnökségi tag 
Gyepessy Ferenc – Elnökségi tag 
Kollár Róbert – Elnökségi tag 
Kövesdi László – Elnökségi tag 
Miskolczi Tamás – IIA Global kijelölt kapcsolattartó, Önkormányzati szekció vezetője 
 

Meghívottak:  
nem volt 
 
Távollévők: 
Dr. Buxbaum Miklós - Ipari- kereskedelmi- szolgáltatási szekció vezetője 

Jegyzőkönyvvezető:   
Gyepessy Ferenc 
 

 

1. Napirendi pont 
Az előző elnökségi ülés jegyzőkönyvének elfogadása  

 A 2010.07.07.-i ülés jegyzőkönyvét az Elnökség egyhangúan elfogadta, és felkérik Miskolczi 
Tamást a jegyzőkönyv (pdf) weboldalon való megjelenítésére. 

 

2. Napirendi pont 
Teendők státusza a legutóbbi Elnökségi ülés jegyzőkönyvében kijelölt feladatok alapján  

 Az Elnökségi ülésen egyértelműen meghatározásra került, hogy a tagság mobilizálhatósága 
és további bővítése érdekében a jelenleginél több érdemi szakmai interakció és tartalom 
felajánlása szükséges a tagság felé, valamint érdemben elő kell tudni segíteni a tagság 
egymás közötti szakmai kapcsolattartást. Ennek elérése érdekében a jelenleginél korszerűbb 
kommunikációs technikai csatornák alkalmazása szükséges. A www.iia.hu 
weboldalfejlesztés témában, az Elnökség jelen álláspontja szerint, meghívásos pályáztatás 
lefolytatásra kerül sor. A soron következő feladat a fejlesztés főbb célkitűzéseinek és 
paramétereinek meghatározása.  

 A BEMSZ belső ellenőrzési újságjára vonatkozó koncepciótervet (megvalósíthatóság) 
Miskolczi Tamás ismertette az elnökségi ülésen. Ezzel kapcsolatban végleges elhatározás 
nem született.  

 Az Elnökség a költségek optimális szinten tartása mellett és a jelenlegi információk 
birtokában egy elektronikus „hírlevél” elindítását javasolta. Szándéka szerint ez egy 
folyamatosabb kapcsolattartásra alkalmas csatornát indítana el a tagság az Elnökség és a 
szakma további érintettei között. Ennek továbbfejlesztése, továbblépése lehet a 
későbbiekben az elektronikus vagy a papírformátumú újság kialakítása. 

 

3. Napirendi pont 
Vevőértékelések a Belső Ellenőrök továbbképzési programjáról (Előterjesztő: Miskolczi 
Tamás) 

 MT beszámolt a belső ellenőrök továbbképzési programjának első tanfolyamának hallgatói 
visszajelzéseiről, és a tapasztalatokról. Összességében jó színvonalú és tartalmában 
megújított, újszerű programú rendezvényt igazoltak vissza a résztvevők. Az Elnökség 

http://www.iia.hu/


  
egyöntetű véleménye szerint az észrevételeket, feltárt hiányosságokat (nehéz 
vizsgakérdések, hallgatók jobb bevonása, a példák több különféle szektorból legyenek, 
tananyagok bővítés/szűkítése, étkezés-ellátás) a novemberben megrendezésre kerülő 
következő tanfolyamig ki kell javítani. Hi: 2010.10.30. felelős: Miskolczi Tamás 

 

4. Napirendi pont 
Egyebek 
 

 A BEMSZ belső ellenőrzési hírlevéllel kapcsolatosan a technikai lehetőségek és árak; a 
kiadvány szerkesztési lehetőségei; a szakmai cikkek előkészítése és felkutatása; és a 
további szakmai, tartalmi koncepció elkészítése a feladat. Hi: 2010.09.17., felelős: Elnökség 
tagjai 

 Az elnökség tagjai egyhangúan támogatták a külföldi előadók bevonásával történő 
rendszeres szakmai konferenciák szervezését, rendezését. A javaslatok alapján 2010. 
november közepén kerül megrendezésre egy külföldi és neves hazai előadókat felvonultató 
szakmai rendezvény. felelős: Elnökség tagjai és Miskolczi Tamás 

 A CIA-klub következő szakmai találkozójára szeptember 7.-én, a Fővárosi Vízművek 
rendezvénytermében kerül sor (Bp. Váci út 23-27, Dózsa György úti metrómegálló). A 
vitaindítót Markó Katalin <Magyar Posta Zrt.> tartja.  felelős: Gyepessy Ferenc 

 

 

Melléklet: 

1.sz. az 1. napirendi ponthoz 
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